
Møteprotokoll 
 
 
 
Utvalg:  Rådgivende utvalg for Blåfjella/Skjækerfjella-Lierne nasjonalparkstyre 
Møtested: Teams, Videokonferanse pga koronaviruset 
Dato:  13. oktober 2020 
Tidspunkt: 09:00 – 11:30 
 
 
 
 
Følgende faste medlemmer møtte: 
Navn     Funksjon   Representerer 
Nina Pettersen    Leder    Nord-Trøndelag turistforening 
Martin Kolstad    Nestleder   Skjækerfjella Beitelag 
Morten Aasheim   Medlem   Statskog 
Nils Vidar Bratlandsmo   Medlem   Fjellstyrene i Lierne 
Vidar Formo    Medlem   Snåsa fjellstyre 
Bente Snildal    Medlem   Visit Namdal 
 
 
Følgende medlemmer møtte ikke/hadde meldt forfall: 
Navn    Funksjon Representerer     
Kåre Hallgrim Larsen  Medlem Naturvernforbundet 
Endre Alstad   Medlem NJFF avd. Nord-Trøndelag 
Alf Robert Arvasli  Medlem Trøndelag Bondelag 
Arnt Inge Engum  Medlem Nord-Trøndelag Bonde- og småbrukarlag 
Mattias Jåma   Medlem Nord-Trøndelag Reinsamelag 
Peter Asle Mona  Medlem Skjækra Sambeitelag 
Anne Haga   Medlem Visit Innherred 
Pål Malmo   Medlem Steinkjer kommuneskoger 
 
 
Følgende medlemmer fra Blåfjella-Skjækerfjella-Lierne nasjonalparkstyre møtte: 
Navn     Funksjon   Representerer 
Anne Berit Lein    Nestleder   Steinkjer 
 
 
Merknader: 
På grunn av koronasituasjonen ble RU-møte gjennomført på Teams videokonferanse. 
 
 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn    Stilling        
Inge Hafstad   Fungerende nasjonalparkforvalter 
Runar Myrvang   Observatør    Trøndelag fylkeskommune 
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Rådgivende utvalg for Blåfjella/Skjækerfjella-Lierne 
nasjonalparkstyre 

01/2020 13.10.2020 

 
 
RU 01/2020  RU-2020-01 Statusoppdatering fra deltagerne 
 
 
Nina innleder med å ønske velkommen til møte i Rådgivende utvalg (RU) og orienterte kort om 
bakgrunnen for møte. Viktig med en gjennomgang i RU i forkant av fellesmøte med 
nasjonalparkstyre. 
 
Inge orienterte kort om bakgrunnen for at han har gått inn som fungerende nasjonalparkforvalter. 
 
 
Nils Vidar og Vidar informerte fra fjellstyrene: 

• Forholdsvis stort trykk med folk som skal inn i nasjonalparkene 

• En del nye folk som ikke har besøkt områdene tidligere 

• Det enkle friluftslivet øker 

• Fjellstyrene i Lierne har gjennomført tiltak på stien opp til Mette-Marit bautaen i Lierne NP 

• Snåsa fjellstyre har gjennomført tiltak på Skjækerstien frem til Nåvatnet 
 
 
Martin orienterte fra Skjækerfjella beitelag: 

• Har merket at det er flere som besøker områdene 

• Beitelagets aktiviteter har vært som tidligere år 

• Opplever økt motorisert ferdsel i nasjonalparken 

• Lite rovdyraktivitet under beitesesongen 
 
 
Morten orienterte fra Statskog: 

• Har også registrert flere besøkende, økt salg av fiskekort og mer utleie av hytter 
o Unntaket er Holden der besøkende ofte kommer via Sverige  

• Jobber med å prosjektere utbedring av brua over Luru ved Gressåmoen 
o Gitterverk i stål 

 
 
Bente orienterte fra Visit Namdal: 

• Friluftsliv, vandrerruter o.l. satsningsområde 
o Vandreprosjekt Indre Namdalen 
o Vandreeldorado  

• Etterlyser informasjon om hva som kan tilbys i nasjonalparkene 

• Randsonene like viktige som verneområdene 

• Har også merket økt interesse i 2020 
 
 
Runar orienterte fra fylkeskommunen: 

• Ikke så mye som berører verneområdene direkte 

• Regional plan for arealbruk skal opp i fylkestinget 
o Omhandler bl.a. vindkraft, fritidsbebyggelse m.m. 



• Omorganisering internt kan medføre endringer i hvem som møter som observatør 

• Har sendt ut brev til reindriftsnæringen angående bruk av løshund under jakt (elg, småvilt) 
 
 
Anne Berit orienterte fra styret: 

• På grunn av corona situasjonen har ikke nasjonalparkstyret hatt fysiske møter hittil i 2020 

• Jobber blant annet med besøksstrategi, revidering av forvaltningsplanene, oppfølging av 
avvik i byggesaker 

 
 
Nina orienterte fra turistforeningen: 

• Har også merket en liten økning av besøkende på hyttene 

• De som har vært på besøk har ofte gått lange turer 
o Lustadvatnet - Meråker 

• Har satt på ekstra vaskevakter 

• Har fått en del spørsmål om fiske, sykling, sykkelstier etc. 

• Økende behov for vedlikehold av stier 
o God kvalitet på stiene gir god kanalisering 

• Har ikke registrert sykdom eller smitte på noen av turistforeningens hytter 
 
 
Vedtak: 

• Statusoppdateringene fra møtedeltagerne tas til orientering 
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Rådgivende utvalg for Blåfjella/Skjækerfjella-Lierne 
nasjonalparkstyre 

02/2020 13.10.2020 

 
 
RU 02/2020  RU-2020-02 Hva betyr besøksstrategien for de ulike aktørene 
 
Behandling i møte 
Nina:  Viktig at RU inkluderes i prosessen nå når besøksstrategien skal settes ut i livet. 
 
Anne Berit: Det er bra med en godkjent besøksstrategi. Spørsmålet nå er hva dette innebærer for 

reiselivet, hvordan kan dette bidra til å løfte regionen og de enkelte kommunene. 
 
Inge: Vi tar sikte på å komme tilbake med en grundig gjennomgang av besøksstrategien 

under fellesmøte mellom rådgivende utvalg og nasjonalparkstyret tirsdag den 24. 
november. 

 
Vedtak: 

• Saken utsettes og tas opp igjen under fellesmøte mellom rådgivende utvalg og 
nasjonalparkstyret tirsdag den 24. november 2020 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

Utvalg Utvalgssak Møtedato 

Rådgivende utvalg for Blåfjella/Skjækerfjella-Lierne 
nasjonalparkstyre 

03/2020 13.10.2020 

 
 

RU 03/2020 RU-2020-03 Hvordan sørge for et enda tettere og naturlig samspill mellom 

NP-styret og RU 

 
Behandling i møte 
Nina:  Nasjonalparkstyret bør spørre RU om råd oftere. Arbeidsutvalget (AU) bør også 

vurdere om det er saker der RU bør rådføres.  
 
Morten: RU bør brukes oftere av nasjonalparkstyret. Dette gjelder både prinsipielle og 

praktiske spørsmål. Dette vil gjøre det mer attraktivt å sitte i RU. 
 
Vidar: Invitere RU til å bli med på NP-møtene digitalt 
 
Martin: RU må brukes av nasjonalparkstyret. Aktuelle medlemmer i RU må inviteres med på 

befaringer. 
 
Bente: Avklare rollefordeling mellom nasjonalparkforvaltningen/besøksstrategi vs. Reiseliv, 

hvem gjør hva. Hvordan kan kommunene utnytte statusen som 
nasjonalparkkommune. Utnytte synergieffekter i form av bilde-, film- og tekstdeling, 
noe som vil bidra til å løfte området. Guidede turer i verneområdene og i randsonen 
– hva er tillatt, og hva er ikke tillatt? 

 
Anne Berit: Viktig å få til samspillet mellom RU og NP-styret, og arbeidet med besøksstrategien vil 

være en viktig øvelse i samspill. 
 
Vedtak: 

• Rådgivende utvalg ønsker å fortsette diskusjonen om samspillet mellom RU og NP-styret 
under fellesmøte mellom rådgivende utvalg og nasjonalparkstyret tirsdag den 24. november 
2020 
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RU 04/2020  RU-2020-04 Eventuelt 
 
Morten: Er det aktuelt å opprette et grunneierutvalg? 
 
Inge:  Vedtektene for NP-styret sier ingenting om grunneierutvalg. NP-styret står fritt i om 

de ønsker å opprette et slikt utvalg eller ikke. Anbefaler at grunneierne sender en 
henvendelse til NP-styret, slik at styret kan ta stilling til dette i et styremøte 

 
 


